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Geachte lezer van de nieuwsbrief van de Coöperatie Duurzaam Didam (CDD),  
 
In deze nieuwsbrief: 

- Van het bestuur 
- Per speerpunt de ontwikkelingen: 

o Energie, transitie en besparen: 
▪ Warmtenet 
▪ Voorloperproject 

o Groen, leefbaarheid en biodiversiteit: 
▪ Plantenasiel 
▪ Rozenstraat 
▪ Tegelwippen 
▪ Park 

o Sociaal, sociale samenhang koop-huur, jong-oud: 
▪ Weggeefkast 
▪ Koffieochtenden 

 
 
Van het bestuur 
Vooraankondiging: op 10 oktober zal de volgende Algemene Ledenvergadering plaatsvinden 
van 19:30-21:30 uur in het Albertusgebouw. De uitnodiging en de agenda sturen we twee 
weken van te voren. U kunt de datum alvast in de agenda zetten.  
 
Na de scholingsbijeenkomsten met Fakton in april en mei, en het bezoek aan het 
Warmtebedrijf Oost Wageningen eind mei, heeft het bestuur op 13 juli een gesprek gehad 
met de verantwoordelijk wethouder Ingrid Wolsing en de beleidsambtenaar Marije Schulten. 
Tijdens dit gesprek bleek dat de gemeente nog niet weet hoe ze ons in de 
organisatiestructuur van een warmtebedrijf wil betrekken. Onze vragen over de door Firan 
opgestelde technische en financiële berekeningen konden ook niet worden beantwoord. De 
gemeente bleek zelf nog zoekende naar de juiste organisatievorm en de financiële 
berekeningen. We hebben nogmaals benadrukt dat er voor de Coöperatie twee 
voorwaarden zijn om te participeren in het warmtenet: volledige transparantie en 
medezeggenschap in de organisatie van het warmtenet. Als uitgangspunt voor de integrale 
berekeningen hanteren we nog steeds de stelregel dat de kosten voor de deelnemers zo laag 
mogelijk moeten zijn.  
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Hieronder de verdere ontwikkelingen 

 
 
Warmtenet 
Zoals hierboven al aangegeven bleek de gemeente niet op de hoogte van de uitgangspunten 
waarop de berekeningen van het bestaande warmtenet zijn gebaseerd. Ze wisten 
bijvoorbeeld niet voor welke 
isolatieklasse van de buizen is 
gekozen, en wat de keuze voor 
een andere klasse voor 
gevolgen heeft voor de 
uiteindelijke prijs voor de 
bewoners.  
De wethouder heeft ons 
gevraagd wat we nodig hebben 
om verder te kunnen. Wij 
hebben aangegeven dat de 
organisatie daarin voor ons 
cruciaal is, en dat we daarna 
aan de businesscase kunnen 
gaan rekenen.  
Het gesprek wordt op 14 september voortgezet. De wethouder heeft wel al gezegd dat ze 
dan nog geen uitsluitsel kan geven over het organisatiemodel, maar dan wel bezig zijn met 
dit te onderzoeken.  
 
Voorloperproject 
Gesprekken met mogelijk geïnteresseerde bewoners die aan het tracé van het warmtenet 
liggen zijn nog gaande. Een van geïnteresseerde voorlopers heeft een offerte voor 
aansluiting van Klein Poelhuis ontvangen. Bij een ander moet een bezoek om tot zo’n offerte 
te kunnen komen nog plaatsvinden.   
Als bestuur van de Coöperatie hebben we op 11 juli aangepaste contracten van Firan 
ontvangen. We moeten die nog grondig bestuderen.  
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Plantenasiel Het plantenasiel wordt intensief gebruikt. Er worden planten gebracht en die 
worden ook weer meegenomen.  
Het lijkt er wel op dat planten meenemen gemakkelijker is dan planten of stekken 
neerzetten!  
Nu het zomer is zal het plantansiel minder gebruikt worden. 
Verplanten is lastiger en planten in potten zijn minder lang 
houdbaar.  We hopen dat het plantenasiel in het najaar weer 
volop in bedrijf zal komen.  
 
 
 
 

Bij de plannen voor het 
plantenasiel, waarvoor de 
Postcodeloterij subsidie 
heeft verleend, hoorde 
ook een gereedschapskast en tuingereedschap. 

Leerlingen van Symbion hebben samen met Jaap van der Veen een kast gemaakt die we 
binnenkort gaan plaatsen op het terrein van de kinderboerderij. Gereedschap moeten we 
nog aanschaffen. 
 
Rozenstraat  
 

De aangeplante perken met vaste planten zien er goed uit. Een 
aantal bewoners en leden van de werkgroep “Groen” hebben 
het onderhoud officieel afgetrapt met een bijeenkomst op 
zaterdag 8 juli. Alle perken lagen er daarna prima bij. 
Afgesproken is dat bewoners met een perk voor hun deur zelf in 
de gaten houden of er iets moet gebeuren. Ze kunnen dan of 
zelf schoffelen of via een aangemaakte app om hulp vragen. 
Daarnaast gaan we een aantal keren per jaar een gezamenlijke 
bijeenkomst met een hapje en een drankje organiseren.  
Mocht je zin hebben om je aan te sluiten bij deze 
onderhoudsploeg, mail ons dan.  
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Tegelwippen 
De gemeente Montferland heeft zich aangemeld voor het NK-Tegelwippen, waarin we het 
als gemeente opnemen tegen Lochem. In ’s-Heerenberg is al een actiedag geweest. In Didam 
organiseren we samen met de gemeente een tegelwip-actiedag op zaterdag 23 september. 
Ons plan is om dit te combineren met een andere activiteit, daarover later.  
 
Park  
De aanleg van het park aan de Goudsbloemstraat en Rozenstraat is begonnen. Het plan is 
om voor het einde van dit jaar het park klaar te hebben. 
We hebben de tekening voor het park van de gemeente gekregen. Mocht je die willen 
hebben mail ons dan even.  
 

 
 
Weggeefkast  

De witte weggeefkast in het laantje bij de 
kinderboerderij was tijdelijk omdat deze niet 
geschikt is voor buiten. Een nieuwe zelf gemaakte 
kast is bijna klaar. We zullen de witte dan 
vervangen.  

Er wordt veel gebruik gemaakt van de 

weggeefkast.  

Het idee van de weggeefkast is om mensen die 
weinig te besteden hebben te ondersteunen met 
dagelijkse producten, die ze uit de kast mogen 
meenemen. Bewoners die het wat beter hebben 
zetten houdbare producten in de kast.  

We hopen dat mensen, die het financieel wat 

beter hebben, de kast blijven vullen met 

(houdbare) spullen die ze kunnen missen. 

Denk aan verzorgingsproducten (zeep, (af)wasmiddel, tandpasta) houdbaar  voedsel in 

blik, maandverband etc.  

Koffieochtenden 
Tijdens de zomervakantie stoppen we met de koffieochtenden op vrijdag. We gaan op 9  
september weer open. 
Een aantal leden heeft zich gemeld om de koffie te verzorgen. Zij zullen dus ook na de 
vakantie af te toe daar te vinden zijn.   
  

https://www.nk-tegelwippen.nl/rivalen/
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Tot slot 
Hieronder de drie terreinen waarop we als Coöperatie Duurzaam Didam actief zijn: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Er zijn drie werkgroepen die zich met specifieke problematieken bezig houden: de 
werkgroep Isolatie, de werkgroep Groen en de werkgroep Sociaal.  
 
Wilt u meedenken of een bijdrage leveren aan de Coöperatie Duurzaam Didam of een van de 
werkgroepen, laat het ons weten. Ook als u niet veel tijd hebt. Vele handen maken licht 
werk! 
Ons mailadres is: info@duurzaamdidam.nl .  
Op onze website staat ook veel informatie en kunt u ook de eerdere nieuwsbrieven 
teruglezen: www.duurzaamdidam.nl  
Dit is de laatste nieuwsbrief voor de vakantie. Zie de nieuwbrieven 1, 2 en 3 voor wat zich 
voor juni heeft afgespeeld. De volgende nieuwsbrief komt na de zomervakantie.  
 
We wensen iedereen een fijne vakantietijd.   
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Het bestuur: 
Peter de Rooij (penningmeester,  Jaap van der Veen (algemeen bestuurslid), Fer Coenders 
(voorzitter) en Henk Tomas (secretaris). Het bestuur komt op 23 augustus weer bij elkaar. 

 
                                     
 
De bestuursleden vergaderen niet 

alleen, maar steken ook wanneer nodig  

de handen uit de mouwen!  

Met zijn vieren hebben we de 

materialenkast en een nieuwe 

weggeefkast gemaakt, geverfd en 

geplaatst.  

Energie 

Transitie  

en besparen  

Groen 

Leefbaarheid  

en 
biodiversiteit 

Sociaal 

Sociale 
samenhang 
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